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skolledning 

Frågor från 

klassråd  

   

Till klassråd för 
diskussion  

Årskurs 6:  
 
Vi önskar att kunna gå 
på toa lite längre 
lektioner. Jamil svarar 
att man får prata med 
lärarna i arbetslaget.  
 
År6 önskar va på Uppis 
under lunch.  
Jamil svarar. 
 
Önskar frukt på 
eftermiddagen när vi 
slutar sent. Gå till Coop 
i 6an. 
 
Aktiviteter mellan 
årskurserna. 
 
Årskurs 8: 
 
Önskar nya 
basketkorgar. 
Spökrundan kan årskurs 
8a hålla i den. 
 
Årskurs 9 
 
Mindre avancerade 
maträtter lite mer mat 
för barn/ungdommar. 
 

 Ledningen:  
Red lock är uppe nu 
och det är vid 
toaletten utanför 
expeditionen. Viktigt 
att det skötts och vi 
alla hjälpa åt då skolan 
betalar för det. 
 
Nu är möblerna uppe 
i korridorerna uppe i 
högstadiet. Väldigt 
fina och fräscha tack 
till eleverna som var 
med och beställde 
och önskade.     
 
Ytterdörren närmast 
Uppis har vi tagit upp 
med Carina. Vi ska se 
över om det går att ha 
öppet några fler 
raster. 
 
Jamil har pratat 
angående smöret och 
det ska fixas. 
 
Vi får återkomma 
angående Romme och 
nationella provet i 
språk.   



 
Vi önskar längre 
småraster blir för 
stressigt till lektionerna.  
 
Lite kallt i skolan många 
elementär trasiga. 
Luktar konstigt i 
M1/M3. 

Arbetsmiljöfrågor/
matråd   

   

Studiefrågor     

Övrigt     
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